
Fra: Åse Elin Myking 
Sendt: mandag 9. mars 2020 13:53 
Til: Lin Tove Thomassen 
Emne: VS: Spørsmål fra Vaksdal Arbeiderparti  
 
 
Spørsmål frå AP 
 
Åse Elin  
 
Videresendt melding: 

Fra: Thor Andersen <Thor.Andersen@vaksdal.kommune.no> 
Dato: 28. februar 2020 kl. 07:40:31 CET 
Til: Atle Fasteland <atle.fasteland@vaksdal.kommune.no>, Åse Elin Myking 
<Ase.Elin.Myking@vaksdal.kommune.no>, Solrun Hauglum 
<Solrun.Hauglum@vaksdal.kommune.no> 
Kopi: Magne Hestad <Magne.Hestad@vaksdal.kommune.no> 
Emne: Spørsmål fra Vaksdal Arbeiderparti 

  
Spørsmål fra Vaksdal Arbeiderparti i sak Bygg for helse og omsorg – kostnadsramme 
og framdriftsplan. 
  

 Driftsbudsjettet vil øke fra 39,9  til 42,3 mill i alt 3. Hvordan vil denne 
økningen bli foreslått dekt inn. 

  

 Hvilke analyser blir gjort for og undersøke behovet av type plasser før søknad 
blir sendt Husbanken. 
  

 Eldrestova er i dag plassert som en del av aldersboligene på Jamne. Hvor skal 
den ligge i framtiden. 
  

 Vil  det bli vurdert flere alternativer for lokalisering av vaskeri. 
  

Med hilsen 
Thor Andersen 
Gruppeleder AP 
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